

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN AHLI BANK Date: 09-10-2025 04:09:49 PM Subject: Purchase of shares	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني التاريخ: 09-10-2025 04:09:49 PM الموضوع: شراء أسهم
Kindly be informed that Jordan Ahli Bank has purchased (400,000) shares of Arabia Insurance Company- Jordan on October 5th, 2025 bringing our ownership to 14.999% of Arabia Insurance Company- Jordan's capital of (8,000,000) shares. This reflects our belief in the importance of strategic integration between the two sectors	يرجى إعلامكم بأن البنك الأهلي الأردني قد قام بتاريخ 2025/10/5 بشراء أسهم عددها (400,000) سهم في شركة التأمين العربية - الأردن لتصبح مساهمته (14.999%) من رأسمالها البالغ (8,000,000) دينار / سهم وذلك ايماننا منا بأهمية التكامل الاستراتيجي بين الشركات العاملة في القطاعين.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Amira Abu Elghanam	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amira Abu Elghanam